
 

ZUIDHOLLANDSE VERENIGING VAN      

POSTZEGELVERZAMELAARS 
 

   

Verslag Algemene (voorjaars-) Ledenvergadering 

 

 

d.d.  : 6 april 2024 

Locatie : Buurtcentrum Buytenrode                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Aanvang : 15.30 uur 

Aanwezig : 32 leden (incl. 6 bestuursleden)    

Henk Jetten, Huub Savenije, Peter Veenendaal, Herwig Pauwels, Rob van Gemert, 

Heiko de Vries, Leo vd Holst, Peter de Boer, Max Pieterse, Rob Janssen, Bas Beck, 

Henk Sloot, Ben Riekert, Edo Haan, Jan de Kleyn, Ronald Stroomberg, Ronald van 

Melle, Cees van Koutrik, Henny Bakker, Peter Ringnalda, James Erdmann, Aart 

Rietveld, Hans Korpel, Michel Doll, Lisa Rotteveel, Simon Rotteveel Hans Wagenaar, 

Leo Kiehl, Marnix Mourits, Hans van As, Rob van Heyningen en Andrew Huiskamp. 

   

1.  Opening. 

De voorzitter opent om 15.40 uur de vergadering en heet iedereen welkom.  

Het is een goed gebruik om de leden die sinds de najaars ALV zijn overleden te noemen en een 

kort moment van stilte te vragen. Dat zijn Frits Gies, die op 21 december jl. is overleden en Ton 

van der Meij, die onlangs op 2 maart jl. is overleden. Afgelopen week heeft in het AD in de 

wekelijkse rubriek van ”Wieg tot Graf” een pagina gestaan over Ton.  Er volgt een korte stilte. 

 

2. Binnengekomen stukken en mededelingen. 

De voorzitter geeft het woord aan de secretaris. Deze deelt mede dat er enkele leden zich hebben 

afgemeld voor de ALV. Dat zijn Jan Vogel en onze jubilaris Margriet Kruijssen-Damen. 

 

3. Verslag ALV van 18 november 2023. 

a. Tekstueel : In de agenda staat bij punt 3. Verslag van de ALV een foutieve datum. 

Er staat verslag van 1 november. Dit moet zijn 18 november. Bij punt 9. Staat in 

de eerste zin tot 2 maal toe ”de vergadering”. 

b. Inhoudelijk : Geen 

       

4. Financieel Jaarverslag 2023. 

De voorzitter geeft het woord aan de penningmeester Rob van Heyningen. 

De penningmeester vertelt dat het resultaat van 2023 een negatief bedrag laat zien van €1.135,- 

De begroting gaf al aan dat het resultaat negatief zou uitkomen. Bij de begroting 2024 is besloten 

de contributies niet te verhogen maar iets in te teren op het vermogen. Ondanks het feit dat de 

huur van de locatie Leidschendam proportioneel aan het stijgen is, zijn de twee andere locaties 

gelijk gebleven. Leo Kiehl heeft een vraag over het vermogen van de ZHPV. In het verslag van 18 

november staat dat het vermogen € 15.000,- bedraagt, terwijl in het financieel verslag het 

dubbele laat zien. De penningmeester geeft aan dat het bedrag van €15.000,- onjuist is maar 

€30.000,- moet zijn. Er ontstaat wat verwarring over de “Staat van Baten en Lasten”, terwijl in 

de linker kolom de lasten worden vermeld en de rechter de baten. In een bedrijf heet het Verlies 

en Winstrekening. Het zou logischer zijn om het de Staat van Lasten en Baten te noemen. Ook  

Peter de Boer, financieel expert bevestigt dat het de Staat van Baten en Lasten is. Ofwel correct 

is weergegeven. 

 

 



 

5. Verslag Kascommissie. 

De microfoon gaat naar Henk Sloot, die samen met Rob Janssen en Bas Beck de cijfers hebben 

gecontroleerd. Henk Sloot heeft hiervan een verslag gemaakt dat hij hardop voorleest.  

”De kascommissie heeft op 23 februari 2024 de controle uitgevoerd op de financiële 

verantwoording van de eerste penningmeester de heer R. van Heyningen ten huize van de 

tweede penningmeester de heer H.J.B. Pauwels over het boekjaar 2023. Gecontroleerd is of de 

gelden op 31 december 2023 op de betreffende rekeningen aanwezig waren, dit bleek in orde te 

zijn. Tevens is een steekproef genomen met betrekking tot een uitgave. Dit gaf geen aanleiding 

tot opmerkingen. De Kascommissie is van mening dat de thans voorliggende cijfers en toelichting 

over 2023 een getrouw beeld van de werkelijkheid geven. De kascommissie wenst de heren van 

Heyningen en Pauwels te bedanken voor hun werkzaamheden. De kascommissie stelt de 

ledenvergadering voor om de penningmeester voor het gevoerde beleid te dechargeren”. 

Maart 2024. Was getekend: B. Beck, R.J. Janssen en H.J. Sloot.  

De voorzitter vraagt aan de ALV of zij hiermede beide penningmeesters willen dechargeren en 

bedankt de kascommissie. Hierop zijn geen vragen en volgt er applaus. 

 

6. Redactionele Jaarverslagen 2023. 

Bij het doorbladeren van de redactionele stukken t.w. de redactionele jaarverslagen 2023 komen 

alle activiteiten achtereenvolgend aan de orde. De voorzitter geeft de schrijver van ieder artikel 

het woord om eventueel nog een aanvullende opmerking te maken. Dat is een gang van zaken 

die als zeer verfrissend over is gekomen. In het verleden werd hier met een treinvaart doorheen 

gegaan. Nu is het mogelijk nog wat aanvullende informatie te verstrekken. Tegelijkertijd ziet men 

een gezicht achter de naam van de desbetreffende activiteit. De beurzen, de communicatie, de 

jeugd, de nalatenschappen, het rondzendverkeer, het secretariaat en de veilingen. Een prima 

initiatief om alle activiteiten nog even de revue te laten passeren. 

 

7. Samenstelling bestuurs- en commissieleden. 

De voorzitter geeft de secretaris het woord. De secretaris vertelt dat ieder jaar een lid van het 

Algemeen Bestuur volgens het Huishoudelijk Reglement roulerend is. Dit principe wordt zoveel als 

mogelijk gevolgd, waardoor bij vertrek van deze functionaris de werkwijze en afspraken 

gewaarborgd worden. De penningmeester Rob van Heyningen, inmiddels 3 jaar penningmeester, 

is gevraagd of hij nog een nieuwe termijn van drie jaar deze werkzaamheden wil doen. Het 

antwoord is bevestigend. Hierop volt applaus. Begin vorig jaar stopte de voorzitter Simon 

Rotteveel en trad per direct af. Te veel taken waren hem te zwaar geworden. Tijdens die 

bestuursvergadering ontstond enige verwarring. Spontaan heeft toen Huub Savenije het stokje 

overgenomen. Wel onder enig voorbehoud, hij wilde deze functie ad interim doen en hij zou zelf 

op zoek gaan naar een geschikte voorzitter. De secretaris geeft de microfoon weer door aan de 

voorzitter, deze beaamt dat en zegt dat hij binnen het ledenbestand van de ZHPV een kandidaat 

heeft gevonden, die de ZHPV een warm hart toedraagt en dat is Edo Haan. 

In ons mededelingenblad heeft Edo zich al voorgesteld. De voorzitter vraagt of er bezwaren zijn 

tegen de benoeming van Edo Haan als nieuwe voorzitter van de ZHPV. Zelf wil Huub als 

vicevoorzitter aanblijven. Hij nodigt Edo naar voren te komen. Het voorstel wordt algemeen 

aanvaard. De voorzitter feliciteert Edo Haan als nieuwe voorzitter en de nieuwe voorzitter neemt 

plaats achter de bestuurstafel. Edo stelt zich nader voor en bedankt de aanwezigen voor het 

vetrouwen. 

 

8. Huldiging jubilarissen 25 jaar en 40 jaar. 

De secretaris deelt mee dat er vorig jaar 4 jubilarissen waren. 

Peter Veenendaal is 40 jaar lid en Margriet Kruijssen, Pierre Patot de Tissot en Jan de Kleyn zijn 

25 jaar lid. Margriet heeft zich afgemeld en van Pierre is niets vernomen. 

Jan de Kleyn is wel aanwezig. Zowel Peter Veenendaal als Jan de Kleyn komen naar voren. 

 



 

 

 

Zij worden door de voorzitter en secretaris gefeliciteerd. Peter ontvangt een felicitatiebrief en een 

dik stockboek. Jan de Kleyn ontvangt een felicitatiebrief en een vel met tien ZHPV postzegels. 

De voorzitter hoopt dat ze nog lang hun hobby blijven voortzetten als lid van de ZHPV. 

De afwezige jubilarissen krijgen hun filatelistisch presentje per post toegezonden. 

Hierop volgt applaus.  

   

9. Rondvraag. 

De voorzitter vraagt of er leden zijn die nog iets hebben voor de rondvraag. 

Rob van Gemert heeft een vraag. Sinds dit kalenderjaar staan de beurzen niet meer vermeld 

in het maandblad Filatelie. De secretaris geeft hierop antwoord. In het verleden konden we 

met een Word-document alle beurzen van het hele jaar opsturen naar de redactie van 

Filatelie. Tegenwoordig is dat bewerkelijker geworden. Je moet dit per beurs in een apart 

menu inbrengen. Helaas heeft de secretaris, die ook alle beurzen verzorgt hier geen tijd meer 

voor. De voorzitter vraagt aan Rob van Gemert of het mogelijk is dat hij deze taak op zich wil 

nemen. Als het niet te moeilijk is wil Rob dit proberen, Samen met de secretaris gaat hij hiermee 

aan de slag. Verder zijn er geen vragen meer.   

 

10.   Sluiting. 

De voorzitter overhandigt de voorzittershamer aan de nieuwe voorzitter. Hierop volgt applaus. 

Andrew maakt hiervan een foto. De voorzitter sluit om 17.00 uur de vergadering. Hij dankt 

iedereen voor zijn bijdrage aan de discussie en hoopt dat iedereen nog blijft voor een drankje ter 

afsluiting. 

 

                           12-4-2024 


